Level: Five

Subject: Islamic Education

**Due date:** 12/10/2025



المستوى: الخامس

المادة: التربية الإسلامية

تاریخ التسلیم: ۲۰۲۰/۱۰/۱۲

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if required.

التمرين الأول: مراجعة موضوع (الله الحافظ) على الصفحة ١٢-١٣ من كتاب الإسلامية-٤ ثم إملأوا الفراغات أدناه. يمكنكم كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

**Exercise1:** Read the subjects of (Allah is our Protector) on P.12-13 on Islamic Book 4 then fill in the following blanks. Write in your homework book only the answers.

- 1. Al-Hafith means .....
- 2. Allah's (SWT) name which means (The Guardian) is ......
- 3. The Bedouin took his ..... and stood over the Prophet.
- 4. ..... Means The Trustee.

التمرين الثاني: مراجعة الحديث (العلم طريق إلى الجنة) على الصفحة ٨٨ من كتاب الإسلامية-٤ ثم أكتبوه في دفتر الواجب البيتي ثلاث مرات.

Exercise 2: Memorise the Hadeeth (Knowledge is the Way to Jannah) on P.88 in your Islamic Book and write it in your homework book THREE times.

التمرين الأول: الإجابة عن الأسئلة التالية في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 3: Answer the following questions in your homework book.

- 1. What is the Dua' before leaving our home?
- 2. What did Prophet Muhammad do when the Bedouin took his sword?
- 3. Why can only Allah protect us the best?